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PS 2022/38 Merknad til innkalling 

 
 
Ståle Sæther (H): Nok en gang innkalt til samfunnshuset, når skal vi tilbake i 
kommunestyresalen. Loppa Høyre ønsker at vi skal flytte tilbake til kommunestyresalen.  
  
  
  
 

PS 2022/39 Merknad til saksliste 

 
 
Ingvi Luthersson (H): Hvordan er situasjonen på IT-avdelingen?  
  
Thor-Harald Seljevoll (SP): Ikke satt på sakslista, vet at du har vært i møte med 
samferdselskomiteen, og er spent på å få høre noe om utbedring av FV 882. Og en annen 
sak jeg ønsker å ta opp er hvordan er situasjonen på å få bosatt de ukrainske flykningene 
som ble vedtatt her tidligere.  
  
Orinta Kersnauskaite (SV): Vi har ikke vara til politisk SU-representant til skolen, er det 
mulig å få satt det på sakslista i dag?  
  
Ordfører: Vi var ikke klar over dette, hvis kommunestyret ønsker å ta det opp nå, kan vi 
det.  
  
Ståle Sæther (H): Er det bråhast å velge i dag eller kan vi vente til neste møtet? Hvis vi 
velger vara nå, må det gjøres fort, ellers bør vi vente vi til møtet i juni.  
  
Forslag til å sette sak vara til politisk SU-representant opp til neste møtet i juni.  
 
Enstemmig vedtatt.  
  
Ernst Berge (H): Ønsker to saker: Svømmebasseng i vestre Loppa, hva skjer der, har det 
kommet noen pristilbud, jeg ønsker pris på hvert enkelt basseng. Andre sak: flytebrygga i 
Nuvsvåg. Hva er situasjonen på flytebrygga i Nuvsvåg?  
  
Ståle Sæther (H): Vi hadde en sak på om sør-siden for molen i Øksfjord til behandling i 
fjor, der kommunestyret ba om at man fikk se på eierforholdene til det naustet som står 
der. Der man skulle få fjernet båter og andre eiendeler fra området, slik at man fikk laget et 
fint bade område for innbyggerne.  
 
 
 
 
 



PS 2022/40 Signering av møteprotokoll 12.05.2022 

Kommunestyret gis en frist på tre døgn til å komme med eventuelle merknader til 
protokollen. 

Administrasjonssjefens forslag til vedtak: 

Kommunestyret velger to medlemmer til å signere protokollen.  
 

Vedtak i Kommunestyret - 12.05.2022     
 
  
Line Enger Posti (SP) foreslår Ingvi Luthersson (H) og Gøril Rydheim Henriksen (AP).  
 
 
Enstemmig vedtatt.  
 

Behandling i  Kommunestyret- 12.05.2022     
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



PS 2022/41 Isvannsaggregat til kjølerom Helsesenter 

Isvannsaggregat til kjølerom Helsesenter 

  

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Kommunestyret vedtar å bevilge 195 000 kr til nytt isvannsaggregat til kjølerommene på 
Helsesenteret, finansieres av fritt disposisjonsfond 2565009.  
  
 

Vedtak i Teknisk Plan og Næring - 28.04.2022     

 
Loppa kommune vedtar å bevilge 195 000 kr til nytt isvannsaggregat til kjølerommene på 
Helsesenteret, finansieres av fritt disposisjonsfond 2565009.  
 
 
Enstemmig vedtatt.  
 

 
 
  
 

Vedtak i Loppa formannskap - 28.04.2022     

Loppa kommune vedtar å bevilge 195 000 kr til nytt isvannsaggregat til kjølerommene på 
Helsesenteret, finansieres av fritt disposisjonsfond 2565009.  
 
 
Enstemmig vedtatt.  
 
 

Vedtak i Kommunestyret - 12.05.2022     

Kommunestyret vedtar å bevilge 195 000 kr til nytt isvannsaggregat til kjølerommene på 
Helsesenteret, finansieres av fritt disposisjonsfond 2565009.  
  
Enstemmig vedtatt.  

Behandling i  Kommunestyret- 12.05.2022     
 



PS 2022/42 Aggregat til ventilasjonsanlegg på Helsesenteret 

  

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Kommunestyret vedtar å bevilge 279 300 kr til nytt aggregat til ventilasjonsanlegg på 
Øksfjord Helsesenter, finansieres av fritt disposisjonsfond 2565009. 
 

Vedtak i Teknisk Plan og Næring - 28.04.2022     

 
Loppa kommune vedtar å bevilge 279 300 kr til nytt aggregat til ventilasjonsanlegg på 
Øksfjord Helsesenter, finansieres av fritt disposisjonsfond 2565009. 
  
Enstemmig vedtatt.  
  
  
 

  
 

Vedtak i Loppa formannskap - 28.04.2022     
 
Loppa kommune vedtar å bevilge 279 300 kr til nytt aggregat til ventilasjonsanlegg på 
Øksfjord Helsesenter, finansieres av fritt disposisjonsfond 2565009. 
 
Enstemmig vedtatt.  
 
 

Behandling i Loppa formannskap- 28.04.2022     
 
 
 

Vedtak i Kommunestyret - 12.05.2022     

Kommunestyret vedtar å bevilge 279 300 kr til nytt aggregat til ventilasjonsanlegg på 
Øksfjord Helsesenter, finansieres av fritt disposisjonsfond 2565009. 
  

Enstemmig vedtatt.  



Behandling i Kommunestyret- 12.05.2022     
 
 
Thor-Harald Seljevoll (SP): Et teknisk spørsmål, skal vi ha en budsjettregulering? 
  
Ordfører: Vi trenger ikke budsjettregulering.  
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



PS 2022/43 Organisering av politiske utvalg 

 

Administrasjonssjefens forslag til vedtak: 

Ingen. 
  
 

Vedtak i Kommunestyret - 12.05.2022     

Forslag fra kommunestyret sak PS 2022/43 utsette beslutning til juni-møtet.   

 
Enstemmig vedtatt.  
  
  
 

Behandling i  Kommunestyret- 12.05.2022     
 
 
Ståle Sæther (H): Er det hensiktsmessig at de samme personene fatte det samme vedtaket 
tre ganger?  
  
Arve Berntzen (AP): Trenger vi et levekårsutvalg? Vi har fire medlemmer i TPN, som også 
sitt i formannskapet, og fire av fem skal behandle dette videre, hvor hensiktsmessig er det? 
Vi tror det er mer fornuftig å ha et kommunestyre, og et Formannskap. Skal vi gå ned til 13 
eller ned til 11 som er minste kravet. Vi er skeptiske til å redusere kommunestyret.  
  
Ståle Sæther (H): Vi tror det er mer hensiktsmessig å sette saken opp til 
realitetsvurdering i juni-møtet, så ber derfor ordfører om at den blir satt opp da.  
  
Line Enger Posti (SP): Vi ønsker lengre tid på å forberede møtene, slik det er i dag med å 
motta saksdokumentene 7-8 dager før. VI bør helst få de 10-14 dager før møtet, slik at vi 
får bedre tid på å forberede møtene.   
  
Ståle Sæther (H): Gruppe lederne er enig i at vi trer sammen før juni-møtet. Forslaget er å 
utsette det til juni-møtet. 
  
Ordfører: Vi skal se på fremtidige politiker godtgjørelsen, og sette det som en egen sak.  
 
 
 
 
 



PS 2022/44 Valg av representant til Alta Krisesenter 

  

Kommunedirektøren sitt forslag til vedtak: 

Kommunedirektøren har ikke noe forslag til vedtak. 
 

Vedtak i Kommunestyret - 12.05.2022     

  
Turid Grønnbeck valgt med 8 (AP, U, SP) stemmer mot 7 (H, SV, SP) 
  
 

Behandling i  Kommunestyret- 12.05.2022     
 
 
Ståle Sæther (H): Fremmer forslag: Gry Seljevoll  
 
Gøril Rydheim Henriksen (AP): Vi i AP og de uavhengig, fremme et forslag Turid 
Grønnbeck.  
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 



PS 2022/45 Bredbåndsutbygging for Andsnes, Langfjordhamn og Øksfjordbotn 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Kommunestyret vedtar å søke bredbåndsmidler fra Troms og Finnmark fylkeskommune 
og stiller med inntil 3 081 000 kroner i egenkapital ved en eventuell utbygging. 
Totalramme er maksimalt 10 300 000 kroner.  

Kommunestyret vedtar å finansiere egenandelen gjennom opptak av 3 081 000 kroner i 
lån. 

 

Vedtak i Kommunestyret - 12.05.2022     
 

Kommunestyret vedtar å søke bredbåndsmidler fra Troms og Finnmark fylkeskommune 
og stiller med inntil 3 081 000 kroner i egenkapital ved en eventuell utbygging. 
Totalramme er maksimalt 10 300 000 kroner.  

Kommunestyret vedtar å finansiere egenandelen gjennom opptak av 3 081 000 kroner i 
lån. 

  

Enstemmig vedtatt.  
 

Behandling i  Kommunestyret- 12.05.2022     
 
 
Ingvi Lutherssom (H): Jeg lurer på hvis vi får et positivt svar fra fylkeskommunen, hvor 
lang tid det kommer til å ta før arbeidet blir satt i gang.  
  
Administrasjon: Vi har ikke fått noe tidsplan enda. Det kommer opp på anbud, og hvem 
som er villig til å gi en pris. Er det stort tar det 3 måneder, er det mindre tar det 2-3 
måneder etter vedtak.  
  
Arve Berntzen (AP): Skavnakk, der det er 4 fastbodene, er det en grunn til at de ikke er 
tatt med, er det evt. aktuelt at de kommer med på et senere tidspunkt.  
  
Administrasjon: Det er visse utfordringer med å få utbygd der.  
 



PS 2022/46 Forslag til styrekandidater YMBER 

Forslag til kandidater til styret i YMBER, en mann og en kvinne. 

Administrasjonssjefens forslag til vedtak: 

Da saken er av politisk karakter legges denne frem uten innstilling.  
 

Vedtak i Kommunestyret - 12.05.2022     

  
Forslag fra Loppa Høyre: Stina Halvorsen og Thorbjørn Johnsen 
  
Enstemmig vedtatt.  
 

Behandling i  Kommunestyret- 12.05.2022     
 
 
Ståle Sæther: Vi fremme et forslag på Stina Halvorsen og Thorbjørn Johnsen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 



PS 2022/47 Valg av ny vara for forliksrådet 

Administrasjonssjefens forslag til vedtak: 

Saken er av politisk karakter og legges frem for kommunestyret uten innstilling.  
 

Vedtak i Kommunestyret - 12.05.2022      

Forslag fra Loppa SP: Line Enger Posti 
  
Forslag fra Loppa AP: Berit Wilhemssen  
  
Forslaget til Loppa AP valgt med 9 stemmer mot 6 
 

 
 

Behandling i  Kommunestyret- 12.05.2022     
 
 
Thor-Harald Seljevoll (SP): Loppa SP fremme et forslag: Line Enger Posti  
  
Gøril Rydheim Henriksen (AP): Loppa AP fremme et forslag: Berit Wilhemssen.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



PS 2022/48 Sammenslåing av Vest-Finnmark kommunerevisjon IKS og Komrev 
Nord IKS 

  

Kommunedirektøren sitt forslag til vedtak: 

Kommunestyret godkjenner at Vest-Finnmark kommunerevisjon IKS og KomRev Nord IKS 
slås sammen til ett selskap fra 1.7.2023. 

Kommunestyret vedtar at KomRev Nord IKS overtar Vest-Finnmark kommunerevisjon IKS 
gjennom en virksomhetsoverdragelse. 

Kommunestyret godkjenner at Vest-Finnmark kommunerevisjon IKS starter prosessen 
med å avvikle selskapet i tråd med §34 i IKS-loven.  

Kommunestyret vedtar å skyte inn 30 000 kroner i KomRev Nord IKS finansiert gjennom 
bruk av ubundne investeringsfond (art 2535000). 

Vedtak i Kommunestyret - 12.05.2022     

Kommunestyret vedtar at Vest-Finnmark kommunerevisjon IKS og KomRev NORD IKS slås 
sammen til ett selskap fra 1.7.2023. Dette innebærer en virksomhetsoverdragelse til 
KomRev NORD IKS.  

  
Kommunestyret ber Vest-Finnmark kommunerevisjon starte prosessen med å avvikle 
selskapet i tråd med § 34 i IKS-loven.  
  
Enstemmig vedtatt.  

  

Behandling i  Kommunestyret- 12.05.2022     

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

RS 2022/21 Protokoll styremøte Vefas IKS 11.3.2022. 

 
 
 
 
 

RS 2022/22 Delegert vedtak om fritak fra politiske verv, Ann Johansen 

 
 
 
 
 

RS 2022/23 Gjennomgang og ROBEK-vurdering av årsbudsjett 2022 - økonomiplan 
2022-2025 for Loppa kommune 

 
 
 
 
 

RS 2022/24 FRYDENBØ INDUSTRI ØKSFJORD SØKNAD OM 
GRUNNLAGSINVESTERINGER I FORBINDELSE MED PLANLAGT INDUSTRIUTBYGGING 

 
 
  
  
 

RS 2022/25 Midlertidig svar på søknad om grunnlagsinvestering 

 
 
 
 
 

RS 2022/26 Særutskrift - Avslag på søknad om midler fra bolystfondet 

 
 
 
 
 

RS 2022/27 Orientering/Eventuelt 

 
Ordfører: Thor-Harald Seljevoll (SP) spurte FV 882. De mente det var den verste veien de 
har noen gang kjørt på.  
 
Administrasjon: Alle punkt som ble tatt opp i dag, blir tatt opp i neste kommunestyret. Vi 
skal ha revidert budsjett nå i juni.  
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